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Sprawozdanie z obrad Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 

Miasta i Gminy Kórnik z dnia 23 stycznia 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godzinie 1200 w siedzibie Rady - Ratuszu                  

w Bninie. W obradach Komisji uczestniczyli członkowie Komisji, Starosta Poznański Jan 

Grabkowski, wicestarosta Tomasz Łubiński, Radni Powiatowi: Dominika Buczkowska, 

Seweryn Waligóra, Magdalena Kosakowska, byli samorządowcy: Jerzy Lechnerowski, Antoni 

Kalisz, przedstawiciele Zarządu Dróg Powiatowych, wykonawcy, urzędnicy oraz mieszkańcy 

gminy. 

Członkowie Komisji przyjęli protokół z posiedzenia w dniu 21.11.2024 r. 

Następnie odbyła się dyskusja na temat realizacji inwestycji: budowa dróg powiatowych 

Borówiec – Koninko- Poznań- Krzesiny oraz innych inwestycji drogowych (powiatowych) na 

terenie gminy Kórnik. W obradach Komisji wzięli udział: Starosta Poznański Jan Grabkowski, 

Wicestarosta Tomasz Łubiński oraz Radni Powiatowi: Dominika Buczkowska, Seweryn 

Waligóra, Magdalena Kosakowska, byli samorządowcy: Jerzy Lechnerowski, Antoni Kalisz, 

przedstawiciele Zarządu Dróg Powiatowych, wykonawcy. 

Budowa nowej drogi łączącej Borówiec, Koninko i lotnisko Poznań-Krzesiny, której 

koszt wyniesie około 250 milionów złotych, przyniesie wiele korzyści mieszkańcom. 

Zakres inwestycji obejmie: 

- 9 km nowych i rozbudowywanych dróg, 

- budowę 5 nowych rond oraz przebudowę jednego w Borówcu, 

- budowę wiaduktów nad linią kolejową Poznań–Kluczbork i drogą powiatową                  

w Koninku, 

- budowę 2 mostów nad rzeką Koplą oraz remont jednego istniejącego, 

- budowę ścieżki rowerowej, pełne odwodnienie, oświetlenie oraz elementy 

poprawiające bezpieczeństwo. 

Korzyści dla mieszkańców: 

- szybszy i wygodniejszy dojazd do drogi S11 dzięki bezkolizyjnemu przejazdowi nad 

torami kolejowymi w Koninku, 

- bezpieczniejsza infrastruktura, w tym nowoczesne mosty i węzeł drogowy, 

- lepsza komunikacja dla mieszkańców Borówca, Koninka, Szczytnik, Kamionek               

i Daszewic. 

Rozmawialiśmy również o:  

- planowanej przebudowie drogi nr 2468P, tj. ul. Głównej w Biernatkach wraz                      

z odwodnieniem, 

- potrzebie przebudowy drogi nr 2473P, tj. ul. Zaniemyskiej w Błażejewie, 

- potrzebie przebudowy drogi nr 2473P, tj. ul. Sportowej w Błażejewku, 

- planowanym remoncie drogi nr 2472P od obwodnicy Kórnika do Konarskiego, 

- potrzebie przebudowy drogi nr 2489P, tj. ul. Jeziornej w Szczytnikach. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekty uchwał w sprawach: 

a) Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Miasta i Gminy Kórnik – pozytywna opinia członków Komisji, 

b) Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla oczyszczalni ścieków w Borówcu, gmina Kórnik – pozytywna 

opinia członków Komisji, 
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c) Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Koninko, w rejonie ulic: Drukarskiej, Dziennikarskiej                

i Telewizyjnej, gmina Kórnik – pozytywna opinia członków Komisji, 

d) Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie węzła drogowego Kórnik Południe dla wyznaczenia 

cmentarza, obręb Dziećmierowo- pozytywna opinia członków Komisji, 

e) Nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa nazwa ulicy Arnikowa – mająca 

swój początek od ulicy Nowina i biegnąca do działki nr 208/4, której podstawę 

stanowi droga oznaczona jako działki nr 208/5, 208/13 i 208/10 – pozytywna opinia 

członków Komisji, 

f) Nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki- nazwa ulicy Osiedlowa, mająca 

swój początek od działki nr 538 i biegnąca do działki nr 519/1, której podstawę 

stanowi droga oznaczona jako działka nr 536/23 – pozytywna opinia członków 

Komisji. 

g) Wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zniesienie urzędowych nazw 

miejscowości: Huby – część Dachowa, Nowina część wsi Dachowa, Fisierek – część 

wsi Kamionki, Huby Konarskie – część wsi Konarskie, Pole – część wsi Konarskie, 

Huby – część wsi Runowo, Biały Domek – część wsi Skrzynki, Domki – część wsi 

Skrzynki, Folwark część wsi Skrzynki – pozytywna opinia członków Komisji, 

Odbyła się dyskusja na temat wniosku o zmianę mpzp w Dachowie – działka nr ewid. 

107/52 – Komisja wyraziła pozytywną opinię dotyczącą przystąpienia do zmiany mpzp dla 

całego terenu objętego tym planem. Mieszkańcy wnioskowali o zmianę mpzp ponieważ wg 

obowiązującego planu nie mogli wybudować wiatrołapów. 

Dyskusję na temat kryteriów przejmowania dróg przeniesiono na następne posiedzenie 

Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z korespondencją od mieszkańców dotyczącą 

zgłoszenia nieprawidłowości w temacie wybudowania ogrodzenia niezgodnego                                

z obowiązującym mpzp oraz słabej jakości drogi dojazdowej dodatkowo dewastowanej przez 

sprzęt budowlany. 

Członkowie Komisji zapoznali się z wykazem wniosków o ustalenie warunków 

zabudowy i w wyniku dyskusji podjęli decyzję o przystąpieniu do sporządzenia mpzp                   

w miejscowości Koninko. 

Członkowie Komisji przyjęli plan pracy Komisji na 2025 rok. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej.  

       

Sporządził  

        Adam Zydroń 


